

## 外国留学生申请河海大学承诺书

### Commitment on Hohai Application for International Students

本人申请到河海大学学习，具体信息如下：

I would like to apply to study at Hohai University. See below for the detailed information:

1. 护照姓名 Passport Name
2. 护照号码 Passport Number
3. 国 籍 Nationality
4. 电子邮箱 Email
5. 手机号码 Mobile
6. 微信号 WeChat ID
7. 申请层次 Degree
8. 申请专业 Major

本人承诺：I hereby make a statement on:

1. 已认真阅读并完全理解招生简章的各项内容和要求。

I've read the annual application guidance carefully and understand all the items and requirements thoroughly.

2. 如实、全面提供相关信息和材料，杜绝弄虚作假，隐报瞒报。

I'll submit the genuine information and documents without any counterfeiting or hiding.

3. 如有相关问题，通过合理渠道解决，不随意散播未经证实的消息。

I'll appeal to the authority for the possible dispute, instead of disseminating unreliable news in public.

4. 本人无任何犯罪记录。

I don't have any criminal record.

如有违反，本人自愿承担一切后果。

I'll bear all the consequences in case of any violation.

承诺人（手写签名）Signature:

日 期 Date:

请本人手写签字后扫描成 PDF 版本在河海大学在线申请系统  
<http://admission.hhu.edu.cn> 上传，每位申请者必须提交申请承诺书。

Please sign this statement by yourself and upload the scan copy as one of the  
required documents via Hohai online application system

<http://admission.hhu.edu.cn>, which is inevitable for each applicant.